

Aan: De leden van de Medezeggenschapsraad
 Datum: 19-06-2019
 Tijd: 19.45 uur
 Plaats: Personeelskamer
 Bijlage: - Schoolgids
 - Kandidatenlijst OPR
 - Gedragsprotocol
 - Resultaten ouderparticipatie

Uitgenodigd: Marianne de Pater

Aanwezig: Kirsten, Arie, Dirk-Jan, Annemieke, Marianne (gast), Vincent, Rosemarie

Afwezig (met kennisgeving): Marjan

| | | Agendapunt | Info/advies | | Instemming | |
|--|-------|--|-------------|---|------------|---|
| | | | O | P | O | P |
| 1. | 19.45 | Opening door Dirk-Jan <i>Dirk-Jan opent met gebed</i> <i>Speciaal welkom aan Marianne. Nieuw lid vanaf september 2019</i> | | | | |
| 2. | 19.55 | Ingekomen stukken: • <i>InfoMR gaat weer rond</i> | | | | |
| 3. | 19.55 | Agenda vaststellen <i>Punt 8 vervalt</i> | | | | |
| 4. | 20.00 | Rondvraag 1 <i>N.a.v. vorige vergadering: een OA mag deelnemen aan de MR. Zie punt 9.</i> <i>Kirsten: is er al nieuws m.b.t. de (ver)nieuwbouw? Weinig. De deadline is verschoven naar 2 juli. Er is namelijk geen commitment over de manier waarop het vormgegeven gaat worden. Wij willen geen MFA (met geldende argumenten), de andere school wel. Binnen vier jaar zou er iets gerealiseerd moeten zijn.</i> | | | | |
| Informatie van Vincent / vragen aan Vincent | | | | | | |
| 5. | 20.05 | Uit de school (Vincent) • Vragen n.a.v. nieuwsbrieven (8 en 9) <i>Groep 0-4 is herverdeeld. N.a.v. deze verdeling zijn er gesprekken gevoerd met een aantal ouders.</i> <i>Vincent en Adriaan bepalen de leerkrachtverdeling. Wel wordt vooraf de voorkeur van de leerkrachten gevraagd.</i> <i>Dit jaar is de nieuwe leerkracht niet in de klas door de leerkracht in de klas bekend gemaakt. Dit viel ouders op. Deze manier is prima en kan zo blijven.</i> • Personeel <i>Annemieke Vis gaat weg; gaat naar De Wegwijzer in Krimpen aan de Lek. Sonja werkt hier op basis van detachering. Dit stopt aan het einde van het jaar. Aletta de Haaij gaat volgend jaar invallen, één vaste dag in de week.</i> | | | | |

| | | | | | | |
|------------------------------------|-------|--|---|---|---|---|
| 6. | 20.10 | Evaluatie roostertijden <i>Rond de herfst was de laatste evaluatieronde. Er is toen gesproken over nog één evaluatieronde aan het einde van het jaar. Is hier nog behoefte aan? Er is geen behoefte aan een enquête. Wel een nieuwe vorm, welke uitgevoerd gaat worden: in de nieuwsbrief komt de vraag of er ouders zijn die suggesties hebben voor verbeteringen. Deze kunnen zij mailen naar de directie.</i> | | | | |
| 7. | 20.15 | Gedragprotocol <i>Er zijn nieuwe punten toegevoegd aan dit beleidsdocument (MediaWijsheid en de Meldcode). Het taalniveau is vrij hoog. Niet alle ouders zullen het beleid begrijpen, waardoor het document niet toegankelijk is. Aanpassen is lastig, aangezien er verplichte juridische punten in staan. Mogelijk een flyer o.i.d. van maken met begrijpelijk taal. Het doel is echt een beleidsdocument voor mensen die van a tot z willen weten hoe we met bepaald gedrag omgaan. Vincent geeft aan voor de volgende keer wat de wijzigingen in het beleid zijn, zodat de MR in het nieuwe cursusjaar hier over door kan praten en daar mogelijk instemming over verleend.</i> | | | x | x |
| 8. | 20.25 | OPR verkiezingen <i>Dit agendapunt vervalt: er zijn geen aanmeldingen van personeelsleden waardoor de verkiezing vervalt.</i> | | | | |
| 9. | 20.35 | Wie komt van het personeel in de MR? <i>Sylvia neemt vanaf volgend jaar deel aan de MR. Zij komt in de plaats van ...</i> | | | | |
| 10. | 20.40 | Nieuwe data MR-vergaderingen <i>3 oktober 2019 (met etentje vooraf) 26 november 2019 5 februari 2020 20 april 2020 17 juni 2020</i> | | | | |
| 11. | 20.50 | Vanuit de GMR <i>Geen punten</i> | | | | |
| 12. | 20.55 | Wijzigingen schoolgids <i>Kirsten en Rosemarie hebben wijzigingen. Marianne stuurt een pasfoto.</i> | x | x | | |
| 13. | 21.00 | Afscheid Arie <i>We bedanken Arie voor al zijn werkzaamheden voor de MR.</i> | | | | |
| Agendapunten zonder Vincent | | | | | | |
| 14. | 21.10 | Ouderparticipatie <i>De leerkrachten hebben het team gevraagd wat zij hier onder verstaan. Hierin komt naar voren dat leerkrachten vinden dat de betrokkenheid minder wordt bij de activiteiten van de school. De structurele activiteiten worden wel goed geregeld. Het gaat dan ook vooral om de incidentele activiteiten. De talenten van de ouders kunnen meer benut worden. De ouderparticipatie zit bij de leerkrachten vooral op de praktische kant.</i> | x | x | | |

| | | | | | | |
|--|-------|--|--|--|--|--|
| | | <p><i>Twee uitdagingen: hoe krijgen we de praktisch ouderparticipatie omhoog?</i></p> <p><i>Hoe krijg je meer zicht op wat mensen zouden kunnen toevoegen aan ons onderwijs? Bijv. waar zou jij een gastles over kunnen geven? Welke dagen zou je beschikbaar zijn?</i></p> <p>Tijdens de groepsinformatieavond laten we de ouders een formulier hierover invullen. Wel nadrukkelijk vermelden dat het niet zo is dat wanneer je hebt aangegeven dat je een gastles zou kunnen geven, je ook wordt uitgenodigd. Het moet namelijk wel echt in het programma van de leerkracht passen.</p> | | | | |
| 15. | 21.25 | <p>Zaken n.a.v. eerste gedeelte</p> <p><i>Werkdrukmiddelen: zijn deze nog besproken na de vorige vergadering? Er heeft een gesprek plaatsgevonden met Vincent waarin de zorgen nogmaals zijn uitgesproken. Vervolgens is de PMR langs collega's gegaan en hebben zij gevraagd wat leerkrachten willen: aaneengesloten een OA of verdeeld over de week. Dit was te verdeeld. Het rooster is inmiddels gemaakt en de leerkrachten krijgen een OA door de week heen. We blijven vinger aan de pols houden en kijken of de vele OA-uren nog praktisch haalbaar zijn. Niet dat we dit later kunnen wijzigen, maar de opmerkingen kunnen we dan wel meenemen naar het nieuwe jaar.</i></p> <p><i>Arie: besluiten (zoals rondom het gedragsprotocol) nemen we in het gedeelte zonder Vincent.</i></p> | | | | |
| 16. | 21.30 | <p>Rondvraag 2</p> <p><i>Mocht de cursus MR/GMR weer komen, wil Kirsten zich aanmelden. Een persoonlijk gesprek met Verus kan ook geregeld worden.</i></p> | | | | |
| <p>Onderwerpen voor de volgende vergadering/ actiepunten</p> <ul style="list-style-type: none"> • <i>Gedragsprotocol: Vincent geeft de wijzigingen aan en komen op de agenda te staan</i> • <i>Sylvia toevoegen aan de mail</i> • <i>Jaarplan mailen naar Kirsten</i> • <i>Jaarverslag mailen naar Kirsten</i> • <i>Periodiek toevoegen aan agenda: (ver)nieuwbouw</i> • <i>Formulier maken m.b.t. ouderparticipatie voor de informatieavond</i> | | | | | | |